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Abstract (en)
In order to improve the suitability for shaving body parts of a wet razor (1) having an elongated handle (2) and a razor blade unit which is to be
fastened by means of a fastening mechanism to the handle, the wet razor is improved in that the razor blade unit (3) is fastened to the handle (2)
with razor blade cutting edges (4) which extend essentially parallel to the longitudinal direction of the said handle (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Eignung eines Naßrasierapparates (1) mit einem länglichen Handgriff (2) und einer mittels eines Befestigungsmechanismus am Handgriff
zu befestigenden Rasierklingeneinheit für das Rasieren von Körperflächen zu verbessern wird der Naßrasierapparat dadurch weitergebildet, daß
die Rasierklingeneinheit (3) am Handgriff (2) mit im wesentlichen parallel zu dessen Längsrichtung verlaufenden Rasierklingensehneidkanten (4)
befestigt ist. <IMAGE>
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